
K. G.: A büntetési tétel megvan hozzá, az előírást 3 éwel ezelött hoztuk meg, most megtörtént a
firyelmeáetés, ezután szankcionálni fogunk.

Gtódor Lajosné: Szeretné megköszönni a Kft.-nek az úthoz felajánlott 2 millió forint támogatást.
Nagyon nary segítség volt, mivel a tóparti lakosok kb. fele még nem fizette be abozzájárulást. Még
nem készült el teljesen mindenhol az útfelújítás, amint a Kincstártól megérkezik a pénE folytatják a
munkát.

ICG.: Mi is köszönjük Polgármester Asszonlmak a tájékoztaást és a pályáEá.st" mert tudjuk hogy az
Ónkornrányzat rengeteg munkát felctetett ebbe, es nélkülük ez nem valósulhatott volna meg.

A levezető elnök Amennyiben nincs több ésaevétel, kérdés, megköszöni a megielenteknek a
részvételt.

k.m.f.
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